
 
 
 
 
Dear vendor, 
 
After the successful completion of the separation from DowDuPont on June 1, 2019, we are just over one 
year into our Corteva journey, growing what matters for farmers, consumers and the world.  
 
As you may know Corteva has been launched at global scale with a balanced offering across Seeds and 
Crop Protection, as well as expanded Digital Services. Currently we are running our business through legal 
entities with names referencing our former parent companies.  We are currently working on an initiative 
that will make it easier for our partners to work with us and have started the transformation of our 
companywide legal entity architecture. The intended final outcome of this process is to have in each 
country, wherever permissible, a single customer-facing legal entity with a Corteva legal entity name; and 
having all such legal entities operating in the same SAP system. 

This is to inform you that as of 5th of November, in Morocco, our legal entity DDP AGRO MOROCCO has 
changed name to Corteva Agriscience Maroc.  

Simultaneously, the registered address of this legal entity has changed name to Oasis Square, Street N°3, 
Building 6 2nd Floor, N° 217 Oasis, PC 20410 Casablanca - Morocco. 

All other legal information like commercial registration number, fiscal identification number, ICE, etc. 
remain unchanged. Only the company name and registered company address change at this time.  

We kindly request you update your records to reflect the changes detailed above; and that as of 25th of 
November you address your order confirmations and invoices accordingly. Any contracts in place will 
continue in full force and effect. 

The email address where to send the invoices to does not change, so please email them in pdf format to 
Nawal and/or Bassam. Corteva discourages the use of paper invoices as it is a slower process, not 
environmentally friendly and with the risk of invoices getting lost in the mail, so please switch to pdf 
invoices if not already done. However, in case that you cannot switch yet to pdf invoices, here is the 
address for sending the paper invoices: Oasis Square, Street N°3, Building 6 2nd Floor, N° 217 Oasis, PC 
20410 Casablanca - Morocco.  

If you have any questions or would like more information, please contact your usual contact person within 
our procurement organization.  

We also welcome you to visit our Corteva Supplier Center  www.supplier-center.corteva.com where you 

can find our latest supplier information. 

Sincerely, 

 

Procurement Service Center E AME 

Valle del Tamón 33469 Carreño, Asturias 

T: +34 985 09 4700 | E: asc@corteva.com 
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Cher fournisseur, 

Après la réussite de la séparation de DowDuPont le 1er juin 2019, nous en sommes à un peu plus d'un an 

dans notre aventure Corteva, produisant ce qui compte pour les agriculteurs, les consommateurs et le 

monde. 

Comme vous le savez peut-être, Corteva a été lancée à l'échelle mondiale avec une offre équilibrée pour 

les semences et la protection des cultures, ainsi que des services numériques étendus. Actuellement, nous 

gérons nos activités à Travers des entités juridiques dont les noms font référence à nos anciennes sociétés 

mères (DDP: Dow Dupont Pioneer). Nous travaillons actuellement sur une initiative qui permettra à nos 

partenaires de travailler plus facilement avec nous et avons commencé la transformation de l'architecture 

de notre entité juridique à l'échelle de l'entreprise. Le résultat final prévu de ce processus est d'avoir dans 

chaque pays, chaque fois que cela est possible, une seule entité juridique en contact avec notre partenaire 

avec un nom d'entité juridique Corteva; et avoir toutes ces entités juridiques opérant dans le même 

système SAP. 

Ceci est pour vous informer que depuis le 5 novembre, au Maroc, notre entité juridique DDP AGRO 

MOROCCO a changé de nom à Corteva Agriscience Maroc. 

Simultanément, l'adresse du siège social de cette entité légale a changé de nom à Oasis Square, Street 
N°3, Building 6 2nd Floor, N° 217 Oasis, PC 20410 Casablanca - Morocco. 

Toutes les autres informations légales telles que le numéro du registre de commerce, le numéro 

d'identification fiscale, l'ICE, etc. restent inchangées. Seuls le nom de la société et son adresse changent 

pour le moment. 

Nous vous demandons de bien vouloir mettre à jour vos dossiers en considérant les changements détaillés 

ci-dessus; et qu'à partir du 25 novembre, vous y adresserez vos confirmations de commande et vos 

factures en conséquence. Tous les contrats en vigueur resteront pleinement en vigueur. 

L'adresse mail à laquelle envoyer les factures ne change pas, veuillez donc les envoyer par mail au format 

pdf à Nawal et / ou Bassam. Corteva décourage l'utilisation de factures papier car il s'agit d'un processus 

plus lent, non respectueux de l'environnement et avec le risque de perdre les factures envoyées par voie 

postale, veuillez donc passer aux factures PDF si ce n'est déjà fait. Cependant, au cas où vous ne pourriez 

pas encore passer aux factures pdf, voici l'adresse d'envoi des factures papier: Oasis Square, Street N°3, 

Building 6 2nd Floor, N° 217 Oasis, PC 20410 Casablanca - Morocco. 

Si vous avez des questions ou souhaitez plus d'informations, veuillez contacter votre interlocuteur 

habituel chargé des achats. 

Nous vous invitons également à visiter notre Centre des fournisseurs Corteva www.supplier-

center.corteva.com  où vous pouvez trouver nos dernières mises à jour relatives à nos fournisseurs. 

Cordialement, 

Procurement Service Center E AME 

Valle del Tamón 33469 Carreño, Asturias 

T: +34 985 09 4700 | E: asc@corteva.com 
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